
S t r o n a  | 1 

 

Rada Miejska w Augustowie 
 

 

 

 

PROTOKÓŁ NR XLVI/2022 

 

z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie, 

które odbyły się za pomocą środków komunikacji elektronicznej, w systemie zdalnym, 

w dniu 7 marca 2022 r. 

 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. 

 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Rafał Harasim 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Izabela Agnieszka Piasecka 

13. Katarzyna Raczkowska 

14. Jolanta Oneta Roszkowska 

15. Adam Sieńko 

16. Aleksandra Maria Sigillewska 

17. Mieczysław Szczerbakow 

18. Marek Sznejder 

19. Magdalena Śleszyńska 

20. Krystyna Wilczewska 

21. Mirosław Zawadzki 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrza Miasta Augustowa 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta 

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta 

- Mieszkańcy 

 

 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 7 marca 2022 o godz. 13:00,  

a zakończono o godz. 13:37 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia woli zerwania współpracy pomiędzy Gminą Miastem Augustów 

a Samorządem Rejonu Grodno w Republice Białorusi, 

b) wyrażenia woli zerwania współpracy pomiędzy Gminą Miastem Augustów 

a miastem Słonim w Republice Białorusi. 

3. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. pkt 1  

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła XLVI sesję Rady 

Miejskiej w Augustowie, zwołaną na wniosek grupy radnych na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz.1372, poz.1834). 

/zał. nr 1/. Powitała Panów Burmistrzów, pracowników Urzędu Miejskiego oraz gości. 

Przystąpiła do sprawdzenia listy obecności i sprawdzenia kworum, co pozwoli na prawomocne 

prowadzenie obrad. Poprosiła Państwa Radnych o zgłoszenie się i wciśnięcie przycisku 

„kworum” w systemie eSesja /0:07/. 

 

/Sprawdzenie listy obecności /0:47 – 3:48/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że obrady  

są prawomocne. Poinformowała, że Państwo Radni porządek obrad wraz z  projektami uchwał 

otrzymali w systemie eSesja. Udzieliła głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrza 

Miasta Augustowa z prośbą o przedstawienie pisma Bursztyńskiej Rady Miejskiej z Ukrainy, 

które wpłynęło do Urzędu Miejskiego /zał. nr 2/. /3:49/. 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta wyjaśnił, że pismo Bursztyńskiej 

Rady Miejskiej jest oficjalnym potwierdzeniem działań i rozmów, które prowadził 

od ok. pół roku. Miasto Bursztyn jest zainteresowane wszechstronną współpracą na różnych 

polach. Podziękował za stanowisko dotyczące zerwania współpracy z białoruskimi miastami. 

Podkreślił, że zakończenie współpracy z jednymi partnerami może w przyszłości zaowocować 

nawiązaniem współpracy z  innymi partnerami, na przykład za granicą polsko-ukraińską. 

Na kolejnej sesji zaproponuje stosowny projekt uchwały. Jeżeli Państwo Radni wyrażą 

na to zgodę, to dzisiaj w ramach dyskusji mogą usłyszeć od Zastępcy Burmistrza - 

Pana  Filipa Jerzego Chodkiewicza informację na temat wojny i pomocy, jakiej Augustów 

udziela Ukrainie, ale decyzja w tej kwestii należy do Państwa Radnych /5:17/. 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /9:49/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka /10:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /11:00/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka /11:24/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /11:24/. 

 

Ad. pkt 2a  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zerwania współpracy pomiędzy 

Gminą Miastem Augustów a Samorządem Rejonu Grodno w Republice Białorusi. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zerwania 

współpracy pomiędzy Gminą Miastem Augustów a Samorządem Rejonu Grodno w Republice 

Białorusi /11:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zerwania 

współpracy pomiędzy Gminą Miastem Augustów a Samorządem Rejonu Grodno w Republice 

Białorusi. Poprosiła o przedstawienie radnym i mieszkańcom informacji na temat ww. 

współpracy. Udzieliła głosu Pani Sylwii Zajkowskiej – Sekretarzowi Miasta /11:38/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta poinformowała, że Grodno jest miastem 

partnerskim Augustowa od 2008 r. Porozumienie pomiędzy Samorządem Rejonu Grodno 

a Gminą Miastem Augustów weszło w życie 26.01.2008 r. i do tej pory nie zostało 

wypowiedziane. W dniu 7.09.2016 r. dodatkowo została zawarta umowa potwierdzająca 

współpracę w zakresie transgranicznym, kulturowym, turystycznym, edukacyjnym. /12:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. Udzieliła 

głosu Pani Radnej Izabeli Agnieszce Piaseckiej /14:05/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka /14:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /16:23/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska /16:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przed poddaniem projektu 

uchwały pod głosowanie poprosiła Państwa Radnych o potwierdzenie swojej obecności 

i wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /18:11/. 

 

/Sprawdzenie listy obecności /19:01 – 19:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia woli zerwania współpracy pomiędzy Gminą Miastem Augustów 

a Samorządem Rejonu Grodno w Republice Białorusi /19:20/. 

 

Głosowano w sprawie: wyrażenia woli zerwania współpracy pomiędzy Gminą Miastem 

Augustów a Samorządem Rejonu Grodno w Republice Białorusi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XVLI/468/2022 w sprawie wyrażenia woli zerwania współpracy pomiędzy Gminą Miastem 

Augustów a Samorządem Rejonu Grodno w Republice Białorusi została podjęta /20:18/. 

/Uchwała Nr XLVI/468/2022 – stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 2b  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zerwania współpracy pomiędzy 

Gminą Miastem Augustów a miastem Słonim w Republice Białorusi. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zerwania 

współpracy pomiędzy Gminą Miastem Augustów a miastem Słonim w Republice Białorusi 

/20:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zerwania 

współpracy pomiędzy Gminą Miastem Augustów a miastem Słonim w Republice Białorusi. 

Udzieliła głosu Pani Sylwii Zajkowskiej – Sekretarzowi Miasta z prośbą o przedstawienie  

informacji na temat ww. współpracy. /20:26/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta poinformowała, że miasto Słonim jest miastem 

partnerskim Augustowa od  2013 roku. W dniu 14.02.2013 r. w Słonimiu została zawarta 

umowa o współpracy transgranicznej, ochrony środowiska, zarządzania racjonalnego, 

współpracy kulturalnej, naukowo-edukacyjnej, poprawy łączności, środków komunikacji, 

a także zaznaczono możliwość rozszerzenia współpracy w innych dziedzinach. Umowa  

obowiązuje i dotychczas nie została wypowiedziana /20:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /22:06/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrza Miasta  /22:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /22:49/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk /23:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:07/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska /23:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:23/. 
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta przedstawił informację 

dotyczącą pomocy,  jakiej Augustów udziela Ukrainie i uchodźcom wojennym od początku 

agresji zbrojnej Rosji na terytorium Ukrainy /24:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /30:21/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /30:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /30:28/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /30:29/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej przed poddaniem projektu uchwały pod głosowanie poprosiła Państwa Radnych 

o potwierdzenie swojej obecności i wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /31:28/. 

 

/Sprawdzenie listy obecności /31:41 – 31:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia woli zerwania współpracy pomiędzy Gminą Miastem Augustów 

a miastem Słonim w Republice Białorusi /32:00/. 

 

Głosowano w sprawie: wyrażenia woli zerwania współpracy pomiędzy Gminą Miastem 

Augustów a miastem Słonim w Republice Białorusi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVI/469/2022 w sprawie wyrażenia woli zerwania współpracy pomiędzy Gminą Miastem 

Augustów a miastem Słonim w Republice Białorusi została podjęta /32:57/. 

/Uchwała Nr XLVI/469/2022 – stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 3 

Zamknięcie obrad. 

/Czas zamknięcia obrad /33:04/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknęła XLVI sesję Rady Miejskiej w Augustowie /33:04/. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

         Alicja Dobrowolska 

  

 

Przygotował(a): Beata Filipow 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 


